
Zn: Or.0012.6.2020

Protokół Nr 6/2020

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego
odbytego w dniu 28 września2020 roku.

. Ad.pkt 1.

Posiedzenie Komisji otworzył jej Przewodnicz4cy Jan Rutowicz witając na

wstępie zebranych członków.
Stwiórdził, ie na stan 5 członków zgodnie z listę obecności w posiedzeniu udziil"

bterze 5, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych decyĄi.
Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodniczqcy Komisj i powitał:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego,

- Alinę Ścisłowicz . inspektora ds. mienia komunalnego
w IJrzędzie Gminy w Fałkowie

Lista obecności stanowi załączniknr 2 do niniejszego protokofu.

Ad. pkt 2.
Przewodn rcz4cy Komisji zapoznał Z proponowanym porzędkiem posiedzenia,

który stanowi za|ączniknr 3 do niniejszego protokołu.

Komisja jednogłośnie przyjęł.aporzqdek posiedzenla w następuj4cym brzmięniu:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęae porzqdku posie dzęnl'a Komisji.
3,Przyjęcie protokołu zpoprzedniego posiedzenia Komisji odbyego w dniu

26 sierpnta2020 roku.
4. Informa cja natemat planowanej sprzedazy nieruchomości stanowi4cych

mienie komunalne GminY.
5. Zapoznanie się z pismem z dnl'a 14 wrześnlaf020 roku Państwa Marioli i

Henryka Koniecznych, zam, Czermno' ul. Cmentama I2-I4,26-260 Fałków

6. Sprawy róŻne i wolne wnioski.
l . Zakonczenre Posiedzenia.

Ad. pkt 3.
Następnie Komisja jednogłośnie przyjęła protokoł z posiedzenia Komis1i

odbyego w dniu 26 sierpnla}}ZO roku nie wnoszQc zadnychuwag.



Ad.pkt 4.
W tym punkcie Przewodniczqcy Komisji poprosił Inspektora ds. mienia

komunalnego W IJrzędzie Gminy w Fałkowie panię Alinę Scisłowicz o przedstawienie

informacj ii zakresie prac Zw|qzanych ze sprzedaŻq nieruchomości połozonych na

terenie dminy Fałków. Pani Alina Scistowicz poinformowała zebranych, Że w chwili

obecnej planowane sę do sprzedazy 4 nięruchomości połozone kolejno w obrębach:

1) obręb Smyków -miejscowośó Gustawów - działkam 68312 o pow. 0,0688 ha.

2) obręb Wąsosz - działkanr 70513 o pow. 0,26ha.
3) obręb Turowice - miejscowośó Rudzisko - dztałka nr 1755 o pow. 0,10 ha.

4) obręb Fatków _ dziaŁka nr 400 o pow. 0,03 ha.

Pani Alina Scisłowicz dopowl'edziata, Ze wszystkie wymięnione działki połozone

Sę na terenach zurbantzowanych, dwie z r.ich mogę samodzielnie funkcjonowaó,

a dwie wymagajq poł.4czenta, Działkami w W4soszu i Rudzisku sq zatnteresowane

osoby , ,u^,ui"m^ zakupu. W chwili obecnej zlecone s4 do opracowania operaty

szacunkowe. Po wykonaniu taki operat od momentu uruchomienia sprzedaz5ł jest

wainy przęz poł roku.
Pani Alina Scisłowicz uzupełnlt.a, ie na najbIiŻszych obradach sesji Rady Gminy

zostanqpoddane pod głosowanie uchwały w sprawieprzeznaczęnra do sprzedaŻy tych

nieruchomości.
Pan Wójt Gminy Henryk Konieczny dopowi edział. ię nie Zawsze o cenie dzlatki

decyduje jój areał. Przeważnie na atrakcyjność działki, a zarazem na cenę wpływa jej

potózenle t-znaj&44ce się na niej media: prąd, woda' kanalizac1a. Takie nieruchomości

Zawsze będę droŻsze.
Informacj aztego punktu stanowi załączniknr 4 do protokołu.

Ad. pkt 5.

W tym punkcie pan Przew odntczqcy Komisji poprosił o zabranle głosu członka tĄ

komi$i radnego Piotra Gonerkę, który zalazem pełni funkcję Przewodniczqcego Reidy

Gminy w Fałkowie. Radny Piotr Gonerka odcz5Ąał. zebranym pismo imięnnie do

niego kierowane., Z dnia 14 września 2020 roku Państwa Marioli i Henryka

Konieczn y ch, zam. Czermno, ul. Cment arna 12- I 4, 26 -260 F ałków.

Po przeczlĄantu poprosił radnych o wyrazenie opinii dotyczqcych poszczęgólnych

Spraw poruszanych w piśmie. Radny Piotr Gonerka uwaŻa, ze naleiy udzielió

odpowiedzi, ale czy pismo zostanie odczytane na sesji, podejmie decyzje po

przedstawieniu wszystkim radnym i konsultacji z p. Zygmuntem Ptakiem, który

Ząmrąe się obstug ą pTawn4 Urzędu Gminy. ZwrocIt on uwagę , ze po pierwsze pismo

jest wielow4tkowe, a po drugie jest tylko częściq, kontynuacją prowadzonej
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korespondencj i, z ktor4 radni juz w cześniej byli zapoztawani na posiedzeniach swoich

komisji.

Poprosił o wypowiedzenie się wszystkich radnych tej i pozostałych stałych komisji

dziaŁa1qcych przy Radzię Gminy w Fałkowie, poniewaz pismo zostanie równiez

odcz7Ąane na najbliŻszych posiedzeniach Komisji Spraw obywatelskich i Komisji
Rewizyjnej.

W tym miejscu gtos zabrał. radny Robert Bomba' który oznajmtt, że jest za tym, by

przedmiotowe pismo odczytac.

Wtedy radny Jan Rutowicz - PrzewodnrcZqcy Komisji wypowiedziat. się' ze pismo nie

wnosi nic nowego do sprawy i jest przeciwny by je odczytryaa na posiedzeniu sesji,

tym bardzte1, ze z pismem zapoznajq się wszyscy radni na posiedzenl'ach kaŻdej

komisji stałej działajqcej przy Radzie Gminy w Fałkowie. W tym tonie wypowiedzięli

się równiezradnaMonika Stefańska i radny JanDziuba.

Następnie radni stwierdzili, Że nikt nie powinien narzrJcac rudzie gminy punktów

Spraw' które majq byó tematem jej obrad. Rada pracuje według przyjętego planu

praay. Radnemu do wypowiedzi na sesjach daje prawo uzyskanego w wyborach

mandatu radnego. Z tego prawa skorzystała radna EIibieta Sliwińska, która

reprezentuje swój okręg wyborczy i mieszkańców tego okręgu. Radna wypowtadała

się więc w imieniu swoich wyborców.

Radni wl'dz4 problem słabego działania Intemetu w budynku Urzędu Gminy w

Fałkowie' w którym odbywaj4 się sesje Rady Gminy. W najbliższym czasie nie ma

technicznych możliwości uzyskania szybszego łqcza.

Ad.pkt 6.

W sprawa chróŻnych i wolnych wnioskach radni wypowie dzie1isię następujęco:

Radna Monika Stefańska poprosiła o wycięci e zakrzaczen w Turowicach przy drodze

rolniczej zwanej,,Gościniec'' obok działki naIezqcej do Pani Jadwigi Kazlk.

Następnie radny Robęrt Bomba intęrweniowat w sprawie wykoszenia pobo czy w
miejscowości Węsosz,przy drodze w stronę Zuzów, na wysokości od mostku do lasu.

Równiez radny Jan Rutowicz prosił o działanl'a zmięrzajqce do usunięcia kilku drzew
znajdujqcych się przy chodniku ulic Nadrzecze i Folwark w Skórnicach' jak równiez
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usunięcia zakrzaczen przy drodze gminnej naprzeciw posesji Jozefa Hawryło

w Skórnicach.

Radna Monika Stefańska dodała, ie w Skornicach częśc zwirowa ulicy Julianowskiej

równiez wymaga remontu w kierunku posesji Adama Muskały.

Radny Jan Dziuba stwierdzIł, Żę na remonty dróg zwirowych kupowane jest zbyt

grube kruszywo' uzyskano by lepszy efekt, gdyby to grube kruszywo zagęśctc

drobniejszym.
Radny równiei poprosił' aby zwrocić się do radnych powiatowych reprezentuj4cych

nasz4 Gminę w powiecie z prośbę o wyjaśnienie, d|aczego S4 takie dfugie kolejki
w załatwianiu spraw w Starostwię Powiatowym w Końskich. Mieszkancomutrudniają
Życl'e kilkutygodniowe kolejki i czekanie nazałatwienie Spraw zwt.aszczaw Wydziale

Komunikacji.

Ad. pkt 7.

W zwtqzku ze zręaIizowaniem porządku posiedzenia Przewodntczqcy Komisji
podziękował wszystkim zaudział t zamknqł posiedzenie.

Na tym protokół zil<onczono.

Protokółował.a.

INSPEKTOR
sŁ. uĄl'*',t,
Dorota Anieł
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